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Onsdag d. 20.3. 2024 kl. 17.00-20.00 – Stengårdskolen 

 
 
Deltagere: Anne Mollerup - AM (forældrerepræsentant, LÆR) 

Henrik Sass - HS (forældrerepræsentant, LÆR) 
Chris Westergaard - CW HS (forældrerepræsentant, LÆR) 
Dennis Pedersen - DP (forældrerepræsentant, VEK) 
Anders Justian AJ (forældrerepræsentant, VEK) 
Carina Wain CW (medarbejderrepræsentant, VEK) 
Nanja Andersen NA (forældrerepræsentant, BÆK) 
Michelle Christiansen - MC (forældrerepræsentant, STE) 
Susanne Kassentoft – SK (forældrerepræsentant, STE)  
Kim Stamer  (medarbejderrepræsentant, BÆK) 
Axel Carøe (medarbejderrepræsentant, LÆR) 
Heidi Sternberg (medarbejderrepræsentant, STE) 
Carina Wain (medarbejderrepræsentant, VEK) 
Tanja Ibsen – LTI (Skoleleder, LÆR og VEK) 
Jakob Grün – DJG (Skoleleder, BÆK og STEN) 
Sebastian Mangor Jessen (elevrådsrepræsentant, LÆR) 
Matti Raahauge (8.b)(elevrådsrepræsentant, BÆK) 
Pernille Høyer (elevrådsrepræsentant, STEN) 

Suppleant:  
Inviteret:  
Afbud:  Michelle, Henrik, Anders, Aksel, Kim, Sebastian 
 
Ordstyrer: Anders 
Referent: Jakob 

 

 

O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet 

Pkt.  Emne/Ind-
hold 

Tid Notater 

1 G Dagsorden 
og referat 

17.00-17.05 Godkendt 

2a O Nyt fra for-
mand 

17.05-17.15 Egedal erhvervsforening og erhvervsforum har fokus på Åben skole samarbejde 
både i forhold til undervisningsforløb og erhvervspraktik. Anne vil give tilbage-
melding til de to mødefora, hvis der er noget skolerne vil have med tilbage til 
dem. 

2b O Nyt fra le-
delsen 

17.15-17.30 Status Lærkeskolen – Byrådet har behandlet spørgsmålet om byggeri på Lærke-
skolen. Der anbefales en renovering frem for nybyg. Planerne indgår i de alminde-
lige budgetforhandlinger for kommende år. Umiddelbart indebærer en renove-
ring de samme elementer, som tidligere blev betegnet som ”need to have”.  
 
Det anses for relevant at bestyrelsen sender en skrivelse på baggrund af dagens 
behandling af spørgsmålet om renovering for at ønske øgede midler til projek-
tet, så der også henses til læringsmiljøer. Herunder betones risikoen for at 
skulle genhuses i pavilloner i byggeprocessen.  
 
Status puff bars: Der er møde med 3 enkelte elever med forældre og SSP 
 
Bestyrelsesvalg: Nanja, Michelle, Dennis og Anne er i valgbestyrelsen til kom-
mende bestyrelsesvalg. Der skal vælges 7 nye medlemmer i begge nye skolebe-
styrelser i forskudte valg. Dette indebærer, at nogle vælges for 4 år, og nogle væl-
ges for 2 år i denne omgang. 
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Bæk og Sten: Der har været lagt op til et navn Egedal Skole. Der er kommet hø-
ringssvar, som i højere grad tilsiger et andet navn. Eksempelvis kunne det være 
Egedal By Skole.  
 
Skolebestyrelsen indstiller til at navnet skal være Egedal Skole. Der argumente-
res for, at vi som skole ligger tæt på Egedal station, ligesom de andre skoler ligger 
tæt på hhv. Stenløse St. og Ølstykke St.  
 

2c O Nyt fra med-
arbejderne 

17.30-17.45 Der er læsedage på Veksø og der er kommet ny vejleder. Der er kommet nye 
møbler i personalerummet. Vi er klar til nye ”Minier”. Der kommer 18 til Veksø.  
Bestyrelsesmedlemmerne kommer ud for at tale til de nye elevers forældre på et 
passende tidspunkt. 
 
Der er to grupper ”Minier” på Sten. Dette er vi rigtig glade for. Der har lige været 
flexdag. Der har været flere klasser på tur. Det var nogle gode dage.  
 

2d O Nyt fra elev-
råd 

17.45-17.50 Trivselsdag på Sten. Dagen var struktureret sådan, at man var sammen med sin 
venskabsklasse. Der er kommet en aftale for mobilfri skole. Dette møder mod-
stand i elevrådet og spørger derfor ind til baggrunden for dette. Eleverne frem-
hæver blandt andet muligheden for at anvende mobile Pay eller lign. til at an-
vende i pauserne til indkøb.  
Eleverne anmoder om, at der kommer en fra bestyrelsen ud og fortæller om bag-
grunden for beslutningen.  
Det besluttes, at bestyrelsen kommer ud til elevrådene, hvis dette er behovet. 
Dette suppleres med en skriftlig udmelding. 
 
BÆK: Der er kommet nye møbler til området ved PLC, som danner et godt være-
sted. Der er etableret en mellemformsordning, hvor elever med behov for særlig 
opmærksomhed via indstilling har mulighed for at bruge i løbet af skoledagen.  
Der er ikke afholdt så mange elevrådsmøder på Bæk, som man kunne ønske sig. 
(På Sten bliver elevrådsmøderne planlagt i et årshjul. Møderne ligger i elevernes 
kalender. På mødedagen henter de store elever de mindre elever) 

2e O Nyt fra an-
dre 

17.50-17.55 Der bliver fortalt om episoder med elever (12-13 årige) der sniffer lightergas og 
ryger hash omkring klubben på Sten. SSP er underrettet.  
Man skal huske at ringe til politiet, når man ser noget sker. 

3 D+B Udkast mo-
bilfriskole 
Mobil i 
SFOSeba-
stian 

17.55-18.30 Tanja og Anne har lavet et udkast – se nederst i dagsorden 
Holdning til lejrskole og mobiltelefon.  
 
Skrivelsen sendes ud til alle – både elever og forældre og lægges som tillæg til 
princippet og printes ud til elevrådet. Dette skal i øvrigt også lægges på hjemmesi-
den.   
SFO vil gerne være en del af SFO-tiden. Der er et behov for kommunikation med 
forældrene ift. at tage hjem eller lave legeaftaler. Der bør derfor være en ordning, 
hvor eleverne kan komme i kontakt med hjemmene, men uden at det bliver en fri 
mobil-ordning. 
 
De ansatte i SFO høres i forhold til at blive en del af mobilfri-ordningen. 
 

4 D ”Lyskryds” 
Status fra 
skolerne kan 
ses i linket 

18.30-19.00 https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ZblIuWeD-
wRFMCbo9O6sxjTz8rfihdN1e/edit?usp=drive_web&ouid=1137976431320301704
25&rtpof=true 
 
BÆK: Det bemærkes, at status omkring bevægelse i undervisningen ikke har ryk-
ket sig i det sidste lange stykke tid. 
 
Generel snak om, at der kun er tre farver, så gul ender tit med at favne ret bredt.  

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ZblIuWeDwRFMCbo9O6sxjTz8rfihdN1e/edit?usp=drive_web&ouid=113797643132030170425&rtpof=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ZblIuWeDwRFMCbo9O6sxjTz8rfihdN1e/edit?usp=drive_web&ouid=113797643132030170425&rtpof=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ZblIuWeDwRFMCbo9O6sxjTz8rfihdN1e/edit?usp=drive_web&ouid=113797643132030170425&rtpof=true
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Det ses, at der på Bæk beskrives en ”øget risiko for vold eller trusler samt inde-
klima”. Dette er blevet gjort på baggrund af en afgivet APV i januar 2023, hvor tal-
lene for besvarelser med oplevelser med dårligt indeklima og risikoen for vold og 
trusler om vold har været for høje. Der er aktuelt et aftaleforløb i gang med ar-
bejdstilsynet, der sigter mod handleplaner for disse områder.  
 
LÆR: Generelt er vurderingen rigtig pæn i forhold til tidligere.  
 
Anvendelsen af Åben Skole er ret lav for hele distriktet.  
Vi kan håbe på, at der kommer konsulenter fra Åben skole på et passende tids-
punkt i forhold til årsplanlægningen 
 
STEN: Det er et stort problem at der sjældent er linjefagsuddannede lærere på 
nogle fag som F/K eller naturfag. 
 

5 O+
D 

Procedure 
ang. modta-
gelse af 
flygtninge 
(Nanja) 

19.00-19.15 Distriktsskolelederne har lige skullet indlevere et overblik over elever med DSA 
behov på alle skoler, samt et overblik over DSA-lærerkompetencer og vejleder-
kompetencer på tværs.  
 
Der spørges ind til muligheder for hjælp til lærere, der har elever der kommer 
med krigstraumer. Dette er umiddelbart ikke en del af DSA-systemet.  
 
Hvis vi som skole oplever gentagende eksempler på grænsesøgende og overskri-
dende adfærd, så har skolen en underretningspligt, som gør at man kan under-
rette om mistrivsel eller adfærden. Forinden sættes skolens indsatser som eksem-
pelvis netværksmøder, inklusionskompetente lærere og lignende omkring vores 
sager.  

6 D+B Princip Soci-
ale medier – 
status Chris 

19.15-19.30 Vi afventer svar fra HR konsulent, hvorfor punktet udsættes til næste gang 

7 D+B Energidrikke 
- ordensreg-
lerne 

19.30-19.40 Det kan ikke ses i ordensreglerne, at der bliver nævnt noget om energidrikke.  
Lærerne bruger meget tid på at regulere forbruget af energidrikke på skolerne. 
STEN: Det bliver praktiseret at energidrikken bliver konfiskeret og hældes ud i va-
sken.  
 
Afdelingerne bedes hver især redegør for størrelsen af problemet med energi-
drikke. 

8  Evt. og luk-
ket møde 

19.40-19.50 Nanja har meddelt, at hun stiller op til genvalg. Susanne fra Sten melder, at hun 
ikke stiller op til genvalg. 
 
Dialogmøde med Ung Egedal, Klub Egedal og bestyrelserne på rådhuset den 6. 
maj kl. 17.30-19.00  
 
 

9 G Referat af-
slutning 

19.50-20.00  

Kommende nye punkter: 

 

- Princip om sociale medier – Status Chris 

- Almen vs. Specialområdet – motiveret af Anne -  
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Skolebestyrelsen har besluttet at alle fire afdelinger i nuværende distriktsskole Stenløse skal være mobilfri fra ele-

verne møder om morgen og til de har fri fra skole. Det har gennem flere år været gældende fra 0. kl.- 6. kl., men 

vil nu også gælde for udskolingen, 7. kl. – 9. kl. Det vil være en forsøgsordning, som vil gælde i hele kommende 

skoleår fra d. 1.8.2024-30.6.2025, hvorefter at det vil blive evalueret på de to nye skoler.  

Det vil betyde, at eleverne skal aflevere deres slukkede mobiltelefon, når de møder om morgen, hvor de vil blive 

opbevaret i et aflåst skab eller lignende, og eleverne vil først få dem tilbage, når de har fri. Hvis lærerne vurderer, 

at der er et læringssigte, kan telefoner benyttes i løbet af dagen.  

Idet at telefoner er aflåst hele dagen, vil det ligeledes betyde, at telefonerne ikke kan anvendes til indkøb i frikvar-

tererne, og de enkelte elever skal enten medbringe kort eller kontanter.  

Skolebestyrelsen stiller sig til rådighed for at besøge skolernes elevråd for at redegøre for baggrunden for denne 

beslutning og besvare spørgsmål, hvis der er behov for det. 

 


